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Vragen van het lid Pechtold (D66)
aan de staatssecretaris van Defensie
over de berichtgeving dat de Britse
regering voornemens zou zijn het
aantal te kopen F-35’s terug te
brengen. (Ingezonden 30 oktober
2009)

1
Bent u bekend met het bericht uit The
Guardian, waaruit blijkt dat de Britse
regering voornemens zou zijn het
aantal te kopen F-35’s terug te
brengen van 138 naar 50?1

2
Wat zullen de financiële
consequenties zijn voor de
Nederlandse deelname aan het
JSF-project en voor het eventueel
aanschaffen van deze toestellen door
Nederland indien dit het geval is?

1 The Guardian, 25 oktober 2009: «Navy
sacrifices fast-jet aircraft carrier amid £1bn
budget overrun».
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